
Fractievoorzitter Steven Goris riep de meerderheid  
tijdens de gemeenteraad op tot actie in drie punten:

    Heel concrete, goed becijferde tegenvoorstellen op tafel leggen.

    Op zoek gaan naar bondgenoten. Denk aan gemeenten die dezelfde nadelen ondervinden. 
Kijk of we samen iets in beweging kunnen zetten.

    Actief werk maken van het gesprek met de hogere overheden om het plan bij te sturen.

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Ruimtepact 2040
Op donderdag 20 april keurde de  
gemeenteraad unaniem enkele bezwaren 
goed bij het beleidsplan van de provincie: 
het Ruimtepact 2040. Het gaat om een van 
de belangrijkste dossiers op de gemeente-
raad tijdens deze bestuursperiode.

WAT IS HET PROBLEEM? 
De provincie maakte een plan op over 
hoe we met de ruimte zullen omgaan in 
Limburg. Daarbij wordt vooral gemikt op 
duurzaam ruimtegebruik. Iets waarbij we 
allemaal baat hebben uiteraard.

Maar de gemeente Heusden-Zolder komt er 
nogal bekaaid uit. In het plan wordt een vrij 
ruwe verdeling gehanteerd tussen kernen 
van bovenlokaal belang zoals bijvoorbeeld 

Hasselt of Genk en kleinere kernen. Onze 
gemeente zit daartussenin, maar wordt 
ingedeeld bij de kleinere kernen. Door die 
opdeling wordt Heusden-Zolder fel beknot 
in de volgende tien à twintig jaar op het vlak 
van huisvesting van nieuwe gezinnen. Het 
beperkte aantal woningen dat dan wel nog 
toegestaan is, zijn grotendeels sociale  
woningen. Een evenwichtige bevolkings-
mix? Die is er dan zeker niet.

Wat de vestiging van nieuwe bedrijven 
betreft, is het zo mogelijk nog erger. Onze 
bedrijventerreinen zijn momenteel vol en 
onze reserveterreinen zouden verkast wor-
den naar een soort provinciale natuurpot 
van terreinen. Gemeenteraadslid Herwig 
Hermans besprak het dossier uitgebreid met 
de burgemeester en schepenen in een com-
missie. Samen bespraken ze bezwaren. En 
die bezwaren keurde de gemeenteraad goed.

Beste inwoner

In aanloop naar de verkiezingen 
van 2024 stellen we onze lijst- 
trekker Steven Goris en onze  
lijstduwer Hans Zegers aan  
u voor in een kennismakings- 
gesprek. Benieuwd? Lees dan  
zeker pagina’s 2 tot en met 4.

Het Ruimtepact 2040 zou voor 
onze gemeente wel een heel 
nadelig verhaal kunnen worden, als 
het in de huidige vormgeving wordt 
goedgekeurd. Gemeenteraadslid 
Herwig Hermans licht dat toe.

Als laatste nog een groot dank-
woord aan al onze bestuursleden 
en sympatisanten die mee- 
geholpen hebben aan onze  
jaarlijkse ontbijtdag.

Heeft u interesse om mee de 
schouders te zetten onder het 
N-VA-project 2024 in Heusden-
Zolder? Twijfel niet en mail naar 
heusden-zolder@n-va.be. We 
geven u graag de nodige uitleg.

Veel leesplezier!

Peter Orens
Afdelingsvoorzitter Herwig Hermans, gemeenteraadslid

De N-VA-fractie zal er alles aan 
doen om het dossier ten goede 
te keren voor de inwoners van 
Heusden-Zolder.”

Heusden-Zolder
heusden-zolder@n-va.be N-VA Heusden-Zolderwww.n-va.be/heusden-zolder
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Maak kennis met onze lijsttrekker en -duwer
Dag Steven en Hans, wie zijn jullie precies?
Steven: “Ik ben een leerkracht van 45 jaar, die woont en werkt 
in Viversel. Ook mijn vrouw is daar leerkracht. Onze jongste 
dochter zit er nu in het derde leerjaar. Onze oudste dochter zit 
in het derde middelbaar in het Sint-Franciscuscollege.”

Hans: “Na mijn studententijd in Diepenbeek en Leuven liet 
ik de Antwerpse Kempen achter mij en ging ik met mijn 
vrouw wonen in Berkenbos. Zij kon als tandarts aan de slag in 
Heusden-Zolder. Enkele jaren later verhuisden we naar Zolder-
centrum, waar we nu al zeventien jaar onze thuis hebben. 
Onze drie dochters zijn allemaal in Beekbeemden naar school 
gegaan en zetten momenteel hun schoolse carrière verder in 
het Sint-Franciscuscollege. Volgend jaar begint mijn oudste 
dochter aan haar hogere studies.”

Steven, je woont nu in Viversel, maar je jeugd speelde zich af 
in Heusden-centrum?
Steven: “Inderdaad. Ik ben afkomstig van Heusden-centrum. 
Mijn jeugdjaren bestonden uit naar school gaan en voetbal: 
eerst als jeugdspeler bij Heusden SK, daarna in het eerste elftal 
en vervolgens als jeugdtrainer. Heel de opgang en jammer 
genoeg ook de teloorgang van de club heb ik meegemaakt. Ook 
speelde ik zaalvoetbal bij Olympia Heusden. Eind jaren ’90 was 
een topperiode voor veel sportclubs. Allemaal op nationaal 
niveau: zaalvoetbal, handbal, basketbal, volleybal… Jammer 
genoeg zijn die clubs van het toneel verdwenen. De accom-
modatie speelde hen parten. Daarom vind ik de komst van de 
velodroom een goede zaak voor Heusden-Zolder. Wel moet er 
blijvend ingezet worden op de bestaande sporthallen. Het moet 
een en-en-verhaal worden. De ‘technologische’ sporthal in Zol-
der bleek een kapitale blunder te zijn. Als we het vertrouwen 
van de kiezer krijgen, zal dat een groot aandachtspunt zijn.”

Hans, jij hebt nog niet zo lang geleden een carrièreswitch 
gemaakt?
Hans: “Klopt. Sinds twee jaar ben ik werkzaam bij de stad 
Beringen als directeur Omgeving en Stadsontwikkeling. Ik leid 
er de werking van alle omgevingsdiensten in goede banen. Een 
zeer uitdagende en gevarieerde functie. Om steeds fris aan de 
werkdag te kunnen starten, fiets ik elke dag vlotjes naar het 
stadhuis met mijn speedpedelec.”

Steven, jij bent al meer dan twintig jaar actief binnen 
dezelfde school in Heusden-Zolder.  Waarom de keuze 
voor het onderwijs?
Steven: “Op zestienjarige leeftijd trainde ik mijn eerste jeugd-
ploegje en was ik in de vakantie monitor op het speelplein.  
Dat was eigenlijk het begin van mijn onderwijscarrière.  
Ondertussen is het onderwijslandschap sterk veranderd.  
Ons onderwijs gaat al meer dan tien jaar achteruit. Er zijn  
verschillende oorzaken, maar een van de grote redenen is  
de gebrekkige kennis van het Nederlands. In Heusden-Zolder 
groeit twintig procent van de kinderen op in onderwijskans-
armoede: gezinnen waar de thuistaal niet het Nederlands is  
of waar de ouders geen diploma middelbaar onderwijs  
hebben. Meestal wonen die kinderen in een omgeving met een 
schoolse achterstand. De opstart van hun onderwijsloopbaan 
is niet eenvoudig. Het gevolg laat zich al raden: vroegtijdige 
schoolverlaters zonder diploma, minder kansen op de arbeids-
markt … Die doelgroep verdient onze aandacht. Het zal de 
hele maatschappij ten goede komen. Vandaar dat ik daaraan 
graag mijn steentje bijdraag als vrijwilliger bij Sint-Vincentius. 
We zijn met een twintigtal vrijwilligers die ieder een kind 
persoonlijk bijstaan in hun schoolse ontwikkeling. Niet alleen 
de cognitieve bijdrage is belangrijk, maar ook het brengen van 
structuur en het bieden van een luisterend oor. Dat geeft me 
veel voldoening.”

Steven voor de velodroom

Steven voor de sportzaal

www.n-va.be/heusden-zolder



Maak kennis met onze lijsttrekker en -duwer

Lijstduwer

Hans Zegers
    Naam: Hans Zegers

    Leeftijd: 44 jaar

    Familiale situatie: vrouw en drie kinderen

    Beroep: directeur Omgeving en  
Stadsontwikkeling bij de stad Beringen

    Kerkdorp: Zolder

    Hobby’s: fietsen, duiken, gezelschapsspellen, 
rondtrekken met de mobilehome

Lijsttrekker

Steven Goris
    Naam: Steven Goris

    Leeftijd: 45 jaar

    Familiale situatie: vrouw en twee 
kinderen

    Beroep: leerkracht

    Kerkdorp: Viversel

    Hobby’s: wandelen met de hond, padel, 
tennis en culinair genieten



Maak kennis met onze lijsttrekker en -duwer
Steven, je gaf de opstart van de zomerschool binnen 
Heusden-Zolder mee vorm.
Steven: “Klopt. Als gemeenteraadslid ben ik blij dat we  
vanuit de N-VA-fractie de zomerschool hebben opgestart in 
Heusden-Zolder. Ondertussen is die decretaal verankerd en  
zet ik blijvend mijn schouders onder het project. De goede 
samenwerking met de bevoegde gemeentelijke dienst helpt 
natuurlijk. Ik heb al mogen ervaren dat er gedreven en  
getalenteerde mensen zijn binnen de gemeente. Zij kunnen 
steeds op mijn steun rekenen.”

Een drukke baan slorpt veel tijd op. Maar je moet je toch 
kunnen ontspannen, Hans?
Hans: “In mijn vrije tijd probeer ik naast mijn engagement 
voor de lokale politiek tijd te maken voor de duiksport. Sinds 
enkele jaren ben ik aangesloten bij de Lummense Duikclub, 
waar ik in het bestuur zetel. Ook mijn vrouw en een van mijn 
dochters zijn fervente duikers. Daarnaast verdiep ik me graag 
in de wondere wereld der bordspellen. Ook ben ik aangesloten 
bij de Heemkundige Kring van Zolder. Zo heb ik nog net de 
laatste maanden van ons verblijf in het Woutershof kunnen 
ervaren. De keuze van het gemeentebestuur om de vereniging 
uit het Woutershof te zetten en het museum op te doeken, blijft 
onbegrijpelijk. Zeker nu er nog steeds geen andere invulling 
voor het gebouw is.”
 
De N-VA en het Thema Kaffee. Daar is toch een link?
Steven: “Mijn ouders hebben twintig jaar lang het Thema 
Kaffee uitgebaat in Heusden-centrum. De N-VA-afdeling van 
Heusden-Zolder heeft er jarenlang de vergaderruimte gebruikt. 
Dus hier en daar kreeg ik wel wat mee. De interesse in politiek 
is toen gegroeid. Toen ik in 2018 de vraag kreeg om me aan te 
sluiten, heb ik niet lang moeten nadenken. Ik ben niet iemand 
die graag langs de zijlijn toekijkt. Als ik iets doe, dan doe ik 
dat voor de volle honderd procent. Het is allemaal snel gegaan. 
In 2019 werd ik ondervoorzitter van de afdeling en in 2021 
gemeenteraadslid. Daarnaast zetel ik in het arrondissementeel 
bestuur van Limburg en heb ik de fakkel overgenomen van 
Hans als fractievoorzitter. De volgende stap is nu het lijsttrek-
kerschap.”

Hans, waarvan lig jij wakker?
Hans: “De thema’s mobiliteit en (verkeers)veiligheid liggen me 
nauw aan het hart. Het verbeteren van de fietsmobiliteit is voor 
mij een belangrijk werkpunt. Fietsen zou een evidente keuze 
moeten zijn voor korte verplaatsingen. Zeker als het gaat over 

de verplaatsingen van en naar school. Ik ben er ook rotsvast 
van overtuigd dat een sterk handels- en sportbeleid de sleutel 
vormen voor een hechte leefgemeenschap. De verschraling  
van Zolder-centrum bijvoorbeeld is voor mij een echte  
bekommernis en verdient meer aandacht.”

Steven: “Je merkt dat Hans en ik elkaar vinden en kunnen 
versterken in enkele thema’s. Denk aan de verschraling van 
Zolder-centrum. Een bombastische school en een sporthal 
waar geen competitiesport gespeeld kan worden. Er is geen 
cafetaria. Tja, dat is natuurlijk alles behalve kernversterking.  
Ik ben de bezieler van de fietspool in de school van Viversel, 
dus daar liggen ook raakpunten met de thema’s van Hans.”

Steven, breken er nu spannende tijden aan?
Steven: “Zeker. Het is logisch dat ik een bepaalde druk voel. 
Druk die ik mezelf opleg. De N-VA is een beleidspartij. Natuur-
lijk heb ik persoonlijke ambities, maar die zijn van onderge-
schikt belang. Op de eerste plaats is het belangrijk dat de N-VA 
mee kan besturen. Alle belangrijke dossiers worden beslist op 
bovenlokaal niveau en daar wegen wij als Heusden-Zolder niet 
in door. De laatste tijd staat de politieke wereld in een slecht 
daglicht. Ik begrijp volledig het ongenoegen bij de mensen.  
Ik vind de kritiek terecht en nieuwe mensen zullen moeten  
opstaan. Vandaar dat ik nu al bezig ben met een vernieuwing 
en verjonging binnen N-VA Heusden-Zolder, met alle respect 
voor onze mensen die al jarenlang de kar trekken. Nieuwe 
mensen moeten zorgen voor een nieuwe en betere politiek!”

Waarom ben je deze keer lijstduwer en niet lijsttrekker, Hans?
Hans: “Ondertussen ben ik al veertien jaar actief in onze N-VA-
afdeling. Vroeger veelal achter de schermen, maar sinds 2019 
ook in de gemeenteraad. Ik heb de opgang meegemaakt, maar 
ook de moeilijke periodes. Hoewel de politiek algemeen een 
slechte beurt maakt bij het grote publiek, durf ik te stellen dat 
er bij ons in de partij de laatste jaren weer een positieve drive 
gecreëerd is. Dat is niet alleen de verdienste van een aantal 
vaste waarden, maar zeker ook van de gedreven nieuwkomers. 
Ik ben ervan overtuigd dat het gezond en noodzakelijk is om 
beloftevolle mensen een kans te geven. En Steven verdient 
die kans. Vanuit mijn loyale houding naar de partij toe, wil 
ik Steven met al mijn inzet, kennis en ervaring bijstaan in de 
verkiezingscampagne van 2024. En wat is er mooier dan dat te 
mogen doen vanop de lijstduwersplaats?”

Bedankt voor de toelichting en veel succes!

Simonne Vanoppen, N-VA Heusden-Zolder:

“Toen ik Steven na de zomervakantie vroeg: ‘En, 
Steven, blij dat de school herbegint?’, verscheen 
er spontaan een fonkeling in zijn ogen. Heerlijk, 
een onderwijzer die straalt om terug naar de klas 
te gaan. Eenzelfde fonkeling ontdek ik als hij praat 
over onze lokale gemeenschap. En Hans duwt zijn 
rijke ervaring en kennis mee de ploeg in. Wat een 
heerlijk stel. Ik ben trots op hen.”

Tuur Lemmens, Jong N-VA Heusden-Zolder:

“Met Steven als lijsttrekker zijn we zeker van 
een kwaliteitsvol beleid voor een beter Heusden-
Zolder. Zijn ambitie, kennis en engagement zorgen 
voor een perfecte mix om de lijst te trekken voor 
onze partij. En Hans is als vaste waarde binnen  
de N-VA de perfecte lijstduwer. Met zijn visie en 
kennis geeft hij telkens de juiste input en het 
nodige duwtje in de rug.”

www.n-va.be/heusden-zolder



Maandelijkse 
gemeenteraad

Zin of onzin?
Raadsleden mogen zich elf keer per 
jaar verzamelen voor de maandelijkse 
gemeenteraad die niets meer voorstelt. 
Waarom niet? Omdat de meerderheid 
elke vorm van democratisch debat  
onmogelijk heeft gemaakt. Ze hevelde 
tal van onderwerpen over naar het 
schepencollege met als uitleg: “Dan 
kunnen we sneller handelen en dient 
het niet meer voorgelegd te worden 
tijdens de maandelijkse gemeenteraad.”

Het is niet te verwonderen dat men zo  
de indruk geeft alles in de achterkamer 

te willen regelen. Bovendien is de voor- 
zitter van de gemeenteraad de burge-
meester. De rest van de raadsleden  
van de meerderheid hebben enkel een 
zittende, emotieloze functie. En dat 
tijdens elke gemeenteraad.

In de meerderheid zitten zonder twijfel 
getalenteerde mensen. Maar die mogen 
blijkbaar enkel hun talent gebruiken om  

‘ja’ te stemmen voor de meerderheid en  
‘nee’ te stemmen tegen de oppositie.  
Verder lijken ze zich te moeten hullen  
in zwijgzaamheid, terwijl zij toch de 
verkozen vertegenwoordigers zijn van 
onze inwoners.

Is het verwonderlijk dat inwoners  
helemaal geen interesse meer tonen in 
de lokale politiek? Is dat een democra-
tisch bestuur? Motiveren we zo onze 
inwoners om een gemeenteraad te volgen 
als er enkel nog maar derderangsthema’s 
besproken mogen 
worden?

Peter Orens 
Voorzitter

Jaarlijks ontbijt
In een aangename sfeer waren 
ook dit jaar veel mensen aan-
wezig voor ons jaarlijks ontbijt. 
Bedankt om er een succes van  
te maken. Tot volgend jaar!

N-VA Heusden-Zolder zat niet stil

Ledencongres N-VA in Antwerpen
Daarvoor doen we het: actief kunnen deelnemen aan een goed georganiseerd ledencongres, debatten meemaken en amendementen 
indienen, waarbij elke stem echt telt. We bedanken graag onze negen leden die aanwezig waren.

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever
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2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  
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